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ÅRSMELDING 2010 

 

 
Vest-Finnmark Regionråd er formalisert som en strategisk allianse basert på 

kommunelovens § 27 og har i 2010 bestått av kommunene Loppa, Hasvik, Alta, Kvalsund, 

Hammerfest, Måsøy og Nordkapp. 

 

 

VFR er organisert slik: 

 

KOMMUNESTYRENE 

Tildeler myndighet om hva det skal samarbeides om og budsjett 

(kommunelovens § 27) 

 

REGIONTING (årlig) 

Behandler til vanlig årsmelding, regnskap, rullering av strategisk plan. 

Sammensatt av fem folkevalgte (ordfører + fire medlemmer) fra hver kommune, som er  

valgt etter forholdstallsprinsippet 

 

STYRE 

Styre for fellesoppgaver iht. kommunelovens § 27. Styret er sammensatt av ordfører og 

rådmann i hver kommune + en folkevalgt tilleggsrepresentant fra Alta og Hammerfest. 

 

DAGLIG LEDER 

Daglig leder er Arvid Mathisen som har kontorsted Havøysund i Måsøy kommune.  

Måsøy kommune ivaretar det formelle arbeidsgiveransvar. 

 

 
    Daglig leder Arvid Mathisen 

 

REGIONTINGET 
 

REPRESENTANTER TIL REGIONTING 

I henhold til vedtektenes pkt 2 har kommunene valgt ordfører pluss 4 folkevalgte til å 

representere sine kommuner i et Regionting. Regiontingets sammensetning er slik: 

 



 

ALTA KOMMUNE   

NAVN PARTI 

AP - SV – SP   

Geir Ove Bakken AP 

Hilde Søraa AP 

Anita H. Pedersen SV 

Varamedlemmer:   

Jenny Marie Rasmussen AP 

Torfinn Reginiussen AP 

Monica Nielsen AP 

Bjørn Einar Lyng AP 

H - FRP - KYST - V - KRF   

Bjørn Odden Frp 

Trine Noodt V 

Varamedlemmer:   

Arnt Ivar Pedersen H 

Knut Klevstad KRF 

Rut Olsen Kyst 

Claus Jørstad Frp 

    

    

LOPPA KOMMUNE   

NAVN PARTI 

Jan Eirik Jensen KP 

Olav Henning Trondal SP 

Hans Roald Johnsen SV 

Varamedlemmer:   

Ann Tove Wilhelmsen KP 

Anneli Vestre SV 

  

Gjermund Amundsen AP 

Ann H. Johansen AP 

Varamedlemmer:   

Jorunn Romsdal AP 

Linda R Martinsen H 

  

HASVIK KOMMUNE   

NAVN PARTI 

Eva D. Husby AP 

Gunnar Mauseth AP 

Siv O. Gamst AP 

Vararepresentanter:   

Roy H.Mienna AP 

Ulf Arne Hansen AP 

Målfrid Hansen AP 

Geir A. Iversen SP 

Elisabeth S. Mikalsen SP 

Varamedlemmer   

Harald Isaksen SP 

Torunn Pettersen SP 

    

    

NORKAPP KOMMUNE   

NAVN PARTI 

Kristina Hansen AP 

Vararepresentant   

Svein Rune Pettersen AP 

Lars Helge Jensen H 

Vararepresentant   

Bjørn-Ronald Olsen H 

Renate Kilaas Isaksen   

Vararepresentant   

Torbjørn Fagerheim   

Tore Fosse SV 

Vararepresentant   

Trudy Engen SV 

Randi Elvebakken   

Vararepresentant   

Lill-Anni Amundsen   

    

  
 
 
 
 
 
 
 
 
   

MÅSØY KOMMUNE   

NAVN PARTI 

John Aase AP 

Vararepresentant   

 AP 

Kjell Larsen AP 

Vararepresentant   

Roy Arne Andersen AP 

Irene R. Eliassen AP 

Vararepresentant  

Siv Louise Berg AP 

   

  

Torleif Hansen SP 

Vararepresentant   

Gudleif Kristiansen SP 

Knut A. Arnestad H 

Vararepresentant   

Thorbjørn Mathisen H 

    

    



 

HAMMERFEST KOMMUNE   

NAVN PARTI 

AP   

Alf E. Jakobsen AP 

Berit Hågensen AP 

Jarle Edvardsen AP 

Vararepresentanter:   

Grethe E. Johansen AP 

Tor Ivar Heggelund AP 

Hans M Ellingsen AP 

Marianne Næss Sivertsen AP 

H/SV/FRP/KRF/KP   

Raymond Robertsen H 

Mari Lundevall SV 

Vararepresentanter:   

Rolf Fjellstad FRP 

Anne-Mette Bæivi KP 

Jan-Erik Hansen KRF 

Bjørn Eva E. Hamsund H 

    

    

 
   

KVALSUND KOMMUNE  

NAVN PARTI 

SAMARBEIDSGRUPPEN   

Tor Arvid Myrseth KSD 

Eli Liland SP 

Lasse Hansen KOB 

Vararepresentanter:   

Harald Bredesen SV 

Willy Holmgren KOB 

Elna Fredriksen KSD 

Hilde Sunde SP 

AP/KRF   

Ragnar Olsen AP 

Torill Stenersen AP 

  

Vararepresentanter:   

Jon Einar Strige AP 

Randi S. Pedersen AP 

Terje Wkstrøm AP 

Ellen Johansen KRF 

    

KOB = Kvalsund og Omegn bygdeliste   

KSD = Kvalsund Sosialdemokratiske 
liste   



 

 

 

 

 

 

 

Vedtektenes pkt 2 sier følgende: 

Regiontinget består av fem folkevalgte fra hver kommune; ordfører pluss fire representanter 

fra kommunestyrene. Representasjon fra hver enkelt kommune velges etter 

forholdstallsprinsippet.  

Regionting avholdes årlig innen utgangen av november måned og behandler årsmelding, 

regnskap, budsjett og rullering av strategisk plan. Regiontinget kan også behandle andre 

fellessaker som styret måtte ønske. Regiontinget velger leder og nestleder til regionrådets 

styre annet hvert år.  

Ekstraordinært regionting kan innkalles når rådets leder, styret eller minst 5 av 

deltakerkommunene krever det. 

 

Regiontinget ledes av: 

Leder:   Alf E. Jakobsen, Hammerfest kommune 

Nestleder:  Eva D. Husby, Hasvik kommune 

 

Leder Alf E Jakobsen 

 

Ordinært regionting ble avholdt 2. desember 2010 i Alta. Dette var det 4. ordinære regionting.  

 

 
Regiontinget i møte 2. desember 2010 

 

 

 

 



 

 

 

 

Følgende saker ble behandlet i tillegg til årsmelding, regnskap og budsjett:  

 

1. Strategisk plattform 2011 

Regiontinget gjorde følgende enstemmige vedtak: 

1. Regiontinget vedtar Næringsnettverkets forslag til Strategisk plan 2011med 

følgende endring: 

- Tiltakene NÆR 10-3 – Næringspolitikk og fisketurisme, NÆR 10-4 – GPS-

Guiding, fase 2, NÆR 11-2 – Lokal verdiskaping gjennom turisme, slås sammen 

til et tiltak: 

- Reiselivsutvikling, budsjettramme på kr. 300.000,- 

2. INF11-1 Utvikling av regionalt samferdselstilbud erstattes med: 

samferdselsplan.  
3. Regiontinget ber medlemskommunene bevilge nødvendige midler til 

gjennomføring av planen. 

 

 

2. Læring og regional næringsutvikling 

Forskningsleder Sverre K. Nilsen, SINTEF orienterte om de prosjekt SINTEF har vært 

inne i og er inne i ulike regioner i Norge. Næringsutfordringene man har i Vest-

Finnmark gjør det interessant for SINTEF også å delta i prosjekt her. 

 

Forskningsleder Sverre K. Nilsen, SINTEF 

 

 

3. Hvordan vil du FeFo skal utvikles de neste årene – Strategisk plan 2011 – 

Høring.  
Direktør John Meløy i FeFo orienterte og innledet til debatt om FeFo’s strategiske 

plan for 2011 og framover. 

 

Direktør John Meløy, FeFo 

 

 

4. Sentralnettutvikling i Finnmark 

Direktør Audun Hofseth, Nordområdeprogrammet, Statnett og ad.dir. Per Erik 

Ramstad, Alta Kraftlag, orienterte og innledet til debatt om sentralnettutviklingen i 

Finnmark og Nord-Norge for øvrig. 



 

 

 

 

 

 

REGIONRÅDET 
 

 

REPRESENTASJON TIL REGIONRÅDET  

I henhold til regionrådets vedtekter er det ordfører og rådmann som representerer kommunene 

regionrådet har således hatt slik sammensetting fram til  

 

Loppa kommune:   ordfører Jan-Eirik Jensen  

rådmann Jostein Størdal – død 3. februar 

konst. rådm Monika Olsen – 15. januar – 15. september 

rådmann Bjørnar Tollefsen – fra 15. september 

Hasvik kommune:   ordfører Eva D. Husby  

rådmann Erik Arnesen  

Alta Kommune:   ordfører Geir Ove Bakken  

rådmann Bjørn Atle Hansen  

politiker. Bjørn Odden 

Kvalsund kommune:   ordfører Tor Arvid Myrseth 

rådmann Geir Nesse – sluttet i september 

rådmann Oddbjørn Nilsen – ny fra september  

Hammerfest kommune:  ordfører Alf E. Jakobsen 

rådmann Leif Vidar Olsen  

fung. varaordf. Marianne Sivertsen Næss- fram til november 

varaordf. Kristne Jørstad Bock – fra november 

Måsøy kommune:   ordfører John Aase 

rådmann Aina Borch  

Nordkapp kommune:   ordfører Kristina Hansen  

rådmann Gunnar Frank Holst – fram til oktober 

rådmann Åsleik Rannestad – fra oktober 

 

Leder: ordfører Alf E. Jakobsen, Hammerfest kommune 

Nestleder: ordfører Eva D. Husby, Hasvik kommune 

 

 
Regionrådet i møte på Skaidi 

 

 

 



 

 

 

 

Regionrådet har avholdt følgende møter i 2010: 

Alta – 7. og 8. april(Fellesmøte med Nord-Troms Regionråd) 

Tromsø – 26. – 27. mai 

Honningsvåg – 6. og 7. oktober 

Alta – 1. og 2. desember  

 

Det er behandlet totalt 41 saker som i hovedsak fordeler seg slik: 

 

Møtet 7. og 8. april   
Tiltakssonen for Nord-Troms og Finnmark var 20 år i 2010. I den forbindelse arrangerte vi et felles 

jubileumskonferanse for de 3 regionrådene i Finnmark og Nord-Troms Regionråd samt Karlsøy 

kommune. 

Hovedtema i dette møtet var følgende: 

Første dag vendte man blikket bakover samt at man så på status i dag gjennom følgende 

innledninger: 

 Hilsninger fra fylkesordførerne i Troms og Finnmark, fylkesmennene i Troms og 

Finnmark, lederne av regionrådene (4 regionråd)og fra stortingsrepresentantene fra 

Troms og Finnmark.  

 Et historisk tilbakeblikk v/adm direktør Sveinung Eikeland, Norut Alta 

  Høyres leder Erna Solberg  

 Statsråd Karl Eirik Schjøtt Pedersen 

 
Regionrådene i Nord-Troms og Finnmark 

 

Andre dag drøftet man veien videre gjennomfølgende innledninger: 

 ”Et inntektssystem for kommunene som bedre ivaretar avstand og bosettingsmønster” 

ved Inge Johansen eller Inge Berg Nilsen 

 Likebehandling av kommunene i tiltakssonen ved politiker ved Ingalill Olsen 

 Framtidsperspektiv på tiltakssonen ved Sveinung Eikeland 

 Tiltakssonen i et nordområdeperspektiv ved Alf E. Jakobsen 

 

Begge dager ble avsluttet med paneldebatt som ble ledet av journalist Jarle Mjøen, 

Altaposten. 

Fra paneldebatten  



 

 

 

 

Vest-Finnmark Regionråd fortsatte sitt møte den 8. april etter avsluttet fellesmøte hvor en da 

behandlet følgende saker: 
 

 Partnerskapsavtale med Høgskolen i Finnmark – En 3-årig partnerskapsavtale ble 

inngått og underskrevet av rektor Ketil Hanssen, Høgskolen og leder Alf E. Jakobsen, 

VFR 

 

  
Leder Alf E Jakobsen og Ketil Hanssen undertegner avtalen 

 

 IKT – samarbeid – Regionrådet vedtok høsten 2009 å se på mulighetene for et IKT – 

samarbeid i medlemskommunene. En arbeidsgruppe har utredet mulighetene og 

regionrådet behandlet saken på ny og vedtok å gå videre i arbeidet med et samarbeid 

på IKT. 

 Felles plankontor – Utredningen om et felles plankontor for medlemskommunene 

hadde vært ute på høring hos kommunene. Etter høringen konkluderte regionrådet 

med å ikke innlede arbeidet med å få til et felles plankontor. 

 

For øvrig drøftet regionrådet følgende saker i samme møte: 

 Nasjonalt kompetansesenter for vindkraft 

 Nasjonalt meldingsløft; FUNNKe Finnmark 

 Kystnettverk – medlemsskap 

 Strømpriser 

 ”Flytt hit” – prosjektet 

 Strategisk plattform 2010 – gjennomgang av tiltakene. 

 

Møte 26. – 27. mai 

Dette møtet ble avholdt i Tromsø i samband med Samhandlingskonferansen for kommunene. 

Følgende var oppe til behandling: 

 

 Framtidas fiskerinæring. 

Følgende innledet til debatt: statssekretær Vidar Ulriksen, Kyst- og 

fiskeridepartementet, leder Reidar Nilsen, Norges Fiskarlag, Arne Luther, medlem av 

LU-fisk-utvalget og leder Paul Jensen, Kystfiskarlaget. 

 Politiutfordringer i Vest-Finnmark. 
Politimester Geir Ove Heir, Vest-Finnmark Politidistrikt orienterte. 

 Kompetansekartlegging. Gunnilla Roos og Morten Brattvold fra Universitetet i 

Tromsø, orienterte om behov og interesse for kompetansekartlegging for høyere 

utdanning i Vest-Finnmark 

 Samarbeid om skatteoppkreverfunksjonen. Gørild Heitmann Kristoffersen i Skatt 

Nord innledet og orienterte om mulige samarbeidsformer. 



 

 

 

For øvrig behandlet og drøftet regionrådet disse sakene: 

 Regnskap 2009 

 Årsmelding 2009 

 Budsjett 2011 

 Årsmelding 2009 for Kompetanseforum Vest-Finnmark 

 Årsmelding 2009 for RSK Vest-Finnmark 

 ”Bolyst” – Aktive ungdomsråd i Finnmark 

 Strømforsyningen i Finnmark 

 Oppsummering fra jubileumskonferansen – Tiltakssone 20 år. 

 Kompetanseforum Vest-Finnmark – spørsmål om videreføring. 

 Rutekutt i båt- og bussruter. 

 

Møte 6. og 7. oktober 

 Kompetanseforum Vest-Finnmark – strategiarbeid.  

Styreleder Sølvi Løkke innledet og orienterte om strategiarbeidet i Kompetanseforum 

Vest-Finnmark. 

 Finnmark Fotballkrets – rehabilitering av kunstgressbaner.  

Geir Larsen fra Norges Fotballforbund og Torbjørn Johnsen fra Finnmark Fotballkrets 

orienterte om fotballkretsens rehabiliteringsprosjekt av kunstgressbaner i Finnmark. 

 NUSSIR ASA – orientering om gruvedrift i Kvalsund. 

Ad.dir. Øystein Rushfeldt, Nussir ASA ga en god og brei orientering om planlagt 

gruvedrift i Kvalsund. 

 IKT -  samarbeid – Status og framdrift. 

IT-sjef Aleksander Øines, Alta kommune og IT-sjef Bård Dyrseth, Hammerfest 

kommune, orienterte om framdriften i prosjektet IKT-samarbeid i Vest-Finnmark. 

 BedreStyring, Helhetlig styringssystem for kommunesektoren. 

Teamleder Even Kyseth, Kommuneforlaget, orienterte. 

 Strategier for regionalt næringssamarbeid 2011 – 2015. Handlingsplan. 

Leder av Næringsnettverket Stig Hansen orienterte fra strategiarbeidet for regional 

næringsutvikling. 

 Nordnorsk Reiseliv AS. 

Reiselivssjef Beate Juliussen orienterte om Nordnorsk Reiseliv AS. 

For øvrig behandlet møtet disse sakene: 

 Kompetansesenter for oljevernberedskap 

 Orientering om prosjekter i VFR regi 

 TV-dekning i kystsamfunnene/fiskerihavner 

 Administrativt samarbeidsorgan mellom Helse Finnmark HR og kommunene i 

Finnmark. 

 AltaLabben. 

 Sykelønnsrefusjon fra NAV 

 

Møte 1. desember 

 Strategisk plattform 2011. 

Forslag fra Næringsnettverket ble lagt fram og regionrådet innstilte til behandling i 

regiontinget. 

 Friluftsråd i Vest-Finnmark. 

Miljøvernsjef Tom Eirik Ness, Hammerfest kommune, orienterte og innledet til 

debatt. 



 

 

 

 

 Samarbeid om skatteoppkreverfunksjonen – fremlegg fra arbeidsgruppe. 

  
Skatteoppkreverne i Vest-Finnmark samlet for å drøfte samarbeid. 

 

 Aktive ungdomsråd i alle kommuner 

 Prosjektet ”Havner i nord”. 

Havnesjef Jens – Petter Mathisen, Alta Havn, orienterte fra prosjektet ”Havner i Nord” 

der han er representert i styringsgruppen. 

 

Deretter ble det avholdt separate møter for ordførere og rådmenn. 

 

 

Andre samarbeidsoppgaver i regionen 

Næringsnettverket har jevnlige møter for næringsplanlegging over kommunegrensene, læring 

og gjennomføring av konkrete tiltak i henhold til strategiplanen. I tillegg har en områder der 

en nå søker tjenestesamarbeid. 

VFR engasjerte i 2008 Bedriftskompetanse AS til å gjøre en forprosjektrapport på ”Samarbeid 

om tjenester i kommunene i Vest-Finnmark”. Rapporten pekte på flere områder hvor en 

kunne vurdere tjenestesamarbeid. 

Pr. i dag har en vurdert eller har under vurdering innenfor følgende områder: 

 Felles plankontor. Ble utredet og vurdert i 2009. Kommunene fant ikke å kunne gå 

for slikt samarbeid 

 FUNNKé - Storskala utbredelse av elektronisk meldingsutveksling mellom PLO og 

fastleger/helseforetak. Prosjektet er i en kartleggingsfase og gjelder alle kommunene i 

Finnmark. Prosjektet er finansiert gjennom bruk av skjønnsmidler fra fylkesmannen. 

 Skatteoppkreverfunsjonen – Regionrådet har nedsatt en arbeidsgruppe som skal 

levere en innstilling på samarbeidsmåter/-områder. 

 IKT – samarbeid – Saken utredes og prosjekt for gjennomføring etableres 

forhåpentlig vis fra januar 2011. Forprosjektarbeidet finansieres med bruk av egne 

ressurser og skjønnmidler fra fylkesmannen. Det åpnes for at andre kommuner i 

Finnmark kan delta i det fysiske samarbeidet. 

 Strategisk IT-ledelse. Ordførere og rådmenn deltar i KS-nettverk 

 Kunnskapsfangst i Europa. 15 ledere og nøkkelpersoner i bedrifter i Vest-Finnmark 

Regionråds medlemskommuner og 5 fra Film i Finnmark er etter søknad plukket ut til 

en lærings- og inspirasjonsreise i Europa - et to ukers praksisopphold i Europeiske 

bedrifter. Prosjektet er finansiert av Innovasjon Norge og EU’s Leonardo da Vinci- 



 

 

 

 

program samt en liten egenandel. Apriori Utvikling AS har ansvaret for 

gjennomføring av prosjektet.  

 
Deltakere i Kunnskapsfangst i Europa 

 

 Trainee Finnmark.  
HONU, Hammerfest, har hatt prosjektledelsen. Daglig leder har deltatt i 

styringsgruppe sammen med Aibel, Finnmark fylkeskommune, Kirkenes 

Næringshage. 

 

 

 

 

 

 

REGIONRÅDSARBEID 

 

Dokumentet ”Vilje i Vest” som er behandlet i alle medlemskommuners kommunestyrer og 

vedtatt i regionrådet 21. september 2005 er retningsgivende for den organisering og det 

arbeidet som utføres i regi av VFR. 

 

Vest-Finnmark Regionråd vil 

 medvirke til at Vest-Finnmark skal være en attraktiv og kompetent region 

 skape positive holdninger i regionen 

 medvirke til en bærekraftig vekst og utvikling 

 utvikle nettverk og samarbeid mellom offentlige aktører og næringsliv over 

kommunegrensene 

 

Hovedmålsetting 

Vest-Finnmark Regionråd skal være ”veiviseren” for utvikling av regionen gjennom vilje til: 

a) Politisk samarbeid 

Være pådriver og oppfølger overfor overordnede styresmakter, stå på for bedre 

rammebetingelser, god infrastruktur og riktig ressursforvaltning. 

Samarbeidet skal være lønnsomt for deltakerne, det skal gi større påvirkningskraft og det skal 

profilere regionen som en livskraftig region! 

 



 

 

 

 

 

b) Faglig samarbeid 

Styrke identiteten i Vest-Finnmark, og bygge opp forpliktende samarbeid som bidrar til å 

videreutvikle kompetansen og tjenestetilbudene i regionen. 

c) Næringssamarbeid 

Næringspolitikk med fokus på regional næringsutvikling. Styrke næringsgrunnlaget i 

regionen, øke muligheten for flere og trygge arbeidsplasser basert på bærekraftig utvikling. 

 

Det politiske samarbeidet er forankret gjennom regiontinget og regionrådets styre.  

 

Det faglige samarbeidet skjer mye gjennom administrativt samarbeid på en rekke områder. 

Sentralt i dette er RSK Vest-Finnmark på skole- og barnehagesektoren mens 

Kompetanseforum tilbyr muligheter for faglig utvikling for den øvrige kommunesktoren.  

Imidlertid ligger det utfordringer i å videreutvikle samarbeidsformer og mulige felles 

tjenesteproduksjon mellom medlemskommunene. Her ligger muligheter for en bedre 

tjenesteproduksjon til innbyggerne som samtidig kan spare ressurser for den enkelte 

kommune. 

 

Næringssamarbeidet ivaretas i stor grad av Næringsnettverket. Et nettverk som er satt 

sammen av medlemskommunenes næringsavdelinger. Gjennom planverket Felles tiltaksplan 

2010 har det vært arbeidet med konkrete fellesprosjekter som forhåpentligvis kan være 

utviklende for hele regionen. Gjennom arbeidet i nettverket har man utviklet et godt og 

konstruktivt samarbeid med Høgskolen i Finnmark. Høgskolens representant har deltatt i alle 

nettverksmøter og bidratt med faglige innspill og konkrete forslag til tiltak for regionalt 

utviklingsarbeid.  

Stig Hansen, Nordkapp Næringshage, har i 2010 vært leder av nettverket. Nordkapp 

Næringshage er Nordkapp kommunes næringsutviklingsorgan. 

 

Strategisk plattform 2010 
Evaluering av tiltakene  

Kode Navn   
 Næringsutvikling    
 Næringsutvikling skal styrke kommunenes evne som tilrettelegger for næringsvirksomhet, samt sette 

næringsutvikling og entreprenørskap på den kommunale dagsorden.  Det forutsetter en 

kommuneorganisasjon med god kjennskap til fortrinn og utfordringer for eget næringsliv, det potensial 

som ligger i å etablere partnerskap med næringer i nærliggende kommuner, og til offentlige 

støtteordninger som finnes for ulike nyskapingsprosesser.  

 

NÆR1 Kreative lokalsamfunn 

Underveisevaluering 2010 
I 2010 har det vært arbeidet med prosjektet første fase med studietur med hurtigruta som viktigste 

aktivitet.  Ulike aktører fra næring, universitet, høgskoler og andre regionråd deltok med stor entusiasme, 

og målet om å legge rammene for Strategisk plattform ble nådd. Utviklingsprosjektet Et dynamisk Vest-

Finnmark er formalisert ytterligere gjennom etablering av et partnerskap med Høgskolen i Finnmark. 

Avtalen gjelder ut 2012. Det arbeides her med et forstudium for prosjektet “Kreative Vest-Finnmark” med 

formål å utvikle kulturnæringer lokalisert til denne regionen.  Dette tiltaket har også bidratt til finansiering 

av utviklingsprosjektet “RYK OG REIS”, med Apriori AS, Andenes som initiativtaker og prosessansvarlig. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

NÆR2 Fersk sjømatregion  
 Underveisevaluering 2010 
Seminaret er ikke gjennomført, og utsatt til 2011 

 

 

NÆR3  Næringspolitikk og fisketurisme  

 Underveisevaluering 2010 
Seminaret er ikke arrangert, men Nordkapp museum har arrangert en konferanse der et møte mellom 

aktører i og relatert til fisketuristnæringa inngikk i programmet.  I etterkant av dette møtet har Høgskolen i 

Finnmark utlyst et doktorgradsstipend rettet mot fisketurisme i Vest-Finnmark.. Kreative Vest-Finnmark er 

et annet prosjekt høgskolen arbeider med, med formål å utvikle fisketuristnæringa gjennom samvirke 

mellom fisketurisme og kulturnæringer. 

Prosjektet videreføres i 2011. 

 

NÆR4 GPS-Guiding  

Underveisevaluering 2010 
Det er gjennomført et pilotprosjekt sommeren 2010 med guiding fra Honningsvåg til Nordkapp.  Prosjektet 

videreføres i 2011, da med sikte på å videreutvikle dette i en kommersiell sammenheng. 

 

 

 Kompetanseutvikling    

 Kompetanseutvikling er å legge til rette for at regionen kan tilby et mer fleksibelt og tilpasningsdyktig 

undervisningstilbud tilpasset næringslivets behov. Kampen om arbeidskraft til regionen må intensiveres. 

Flere kommuner opplever allerede mangel på kompetent arbeidskraft både i offentlig og privat sektor 

 

KOM1 Ungt entreprenørskap  
Sluttevaluering 2010 

Tiltaket gjennomført. Havøysund skole har dessuten for sin og omkringliggende skoler gjennomført kursing 
av lærere, samt at elever har deltatt på gründercamp. 

 

 

KOM2 Kompetansebehov i petroleumsnæringen  
Sluttevaluering 2010 
 Rapporten er utarbeidet, og vil være tilgjengelig for instanser som arbeider med informasjon om elev- og 
studietilbud i regionen. 

 

 

 Bolyst og identitet    

 For Finnmark er det viktig å sette fokus på regionenes sterke og svake sider og framstå som en attraktiv 

bo- og arbeidsregion. Med strategien ”Bolyst og identitet” ønsker man at Vest-Finnmark skal framstå 

som en attraktiv og spennende region, med stort potensial 

 

BOI1 έCƭȅǘǘ Ƙƛǘέ  

Sluttevaluering 2010 
Tiltaket gjennomført. Nettsiden www.flyttnordover.no er etablert. Det er gjort avtale med Nordkapp 

Næringshage for oppfølging av tiltaket. I dette inngår også opplæring av kommunale verter som kan ta 

ansvar for de kommunale hjemmesidene og den nye portalen. 

 

 

 

 

http://www.flyttnordover.no/


 

 

 

 Infrastruktur    

 Infrastruktur er blant annet å satse på samferdsel for å gi innbyggerne kvalitetsmessige gode tjenester 

internt i regionen til lavest mulig pris. Mer konkret vil det si å gi bedre rammevilkår for næringsliv og 

innbyggere gjennom å sikre og utvikle dagens infrastruktur. Dernest dreier det seg om å gi innbyggerne 

gode og trygge helsetilbud som gir nærhet til helsesenter, sykehus og andre institusjoner 

 

INF1 Effektiv regional båt og busstransport  
 

Sluttevaluering 2010 
Tiltaket gjennomført.  

 

 

 

 

 

Hammerfest/Havøysund, 09.02.2011 

 

 

 

 

Alf E Jakobsen      

leder 

Arvid Mathisen 

        Daglig leder    


